


中国 RoHS 声明表 - 纤维和舷窗

China RoHS Declaration Table – Fibers and Illuminators

纤维和舷窗 (Fibers and Illuminators)						
纤维 (Fibers) - 6106, 6108, 6110 Fibers						
照明 (Illuminators) - DC950H, M180, MI150, MI LED						
环保使用期限 EFUP	 有害物质或元素 (Hazardous Substances or Elements)					
组件名称 (Component Name)	铅 Lead (Pb)	汞 Mercury (Hg)	镉 Cadmium (Cd)	六价铬 Chromium VI Compounds (Cr6+)	多溴联苯 Polybrominated Biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Poly-brominated Diphenyl Ethers (PBDE)
印制电路组件 Printed Circuit Assemblies	X	O	O	O	O	O
插头, 电缆和连接器 Plugs, Cables and Connectors	X	O	O	O	O	O
电源 Power Supply	X	O	O	O	O	O
纤维 Fiber	X	O	X	O	O	O
显示 Display	O	O	O	O	O	O
外壳 Housing	O	O	O	O	O	O

O: 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在SJ/T11363-2006 标准规定的限量要求以下。

O: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in SJ/T11363-2006.

X: 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/T11363-2006 标准规定的限量要求。

X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement in SJ/T11363-2006.

需要注意的是上面列出的一些组件类型可以或可以不被封闭的产品的一部分。

Note that some of the component types listed above may or may not be a part of the enclosed product.

该表显示了这些物质可能在我们的电子信息产品的供应链上找到，因为销售产品所附之日起的。

需要注意的是上面列出的一些组件类型可以或可以不被封闭的产品的一部分。

This table shows where these substances may be found in the supply chain of our electronic information products, as of the date of sale of the enclosed product. Note that some of the component types listed above may or may not be a part of the enclosed product.